



2022 Rocky Mountain Rally

Bulletin 3
May 26, 2022

3.1 Change of Steward

The second Steward for the event has been changed to **Martin Burnley**. Martin has delegated his authority as the RPM Director to Alex Schubel for the duration of the event.

*Le deuxième commissaire de l'événement a été remplacé par **Martin Burnley**. Martin a délégué son autorité en tant que directeur RPM à Alex Schubel pour la durée de l'événement.*

3.2 Service Park Internet

There will be an internet hot-spot in the middle of the service park, near the stop sign at 51.049564, -114.795999
<https://goo.gl/maps/TcdLkDEAVamk1N5d6>

Network: RMRWifi
Password: Rocky2022

Il y aura un point d'accès Internet au milieu du parc d'assistance, près du panneau d'arrêt au 51.049564, -114.795999
<https://goo.gl/maps/TcdLkDEAVamk1N5d6>

Réseau : RMRWifi
Mot de passe : Rocky2022

3.3 Cascadia Rally Championship

The Rocky Mountain Rally National event is being scored as a part of the Cascadia Rally Championship. <https://cascadiarally.com>
This is an independent overlay championship that comprises 9 events in Western Canada and the Pacific North West of the United States.

L'événement Rocky Mountain Rally National est marqué dans le cadre du championnat de rallye Cascadia.
<https://cascadiarally.com>
Il s'agit d'un championnat indépendant en superposition qui comprend 9 événements dans l'Ouest canadien et le Pacifique Nord-Ouest des États-Unis.

Keith Morison
Chair – Organizing Committee
2020 Rocky Mountain Rally